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Tot 2010 had ik nooit iets met hardlopen, maar toen Amersfoort 750 jaar 

bestond (2009) waren wij enthousiaste toeschouwers bij de diverse 

hardloop afstanden,  waaronder de marathon.  

Ik vond de sfeer fantastisch. Mijn echtgenote las enige weken later over 

een trimcursus bij AV Triathlon. Het leek mij helemaal niks,  ik heb toch 

maar ingeschreven.  

Wij startten in de eerste week van januari. Het had flink gesneeuwd en 

gevroren, wij dachten dat de training niet door zou gaan om te leren dat 

een training natuurlijk altijd doorgaat.  

De trainers waren fantastisch met veel humor en je zit met een groep gelijkgestemde beginners, ik 

begon het zowaar leuk te vinden. 

Tijdens de trimcursus verloor een mede trimmer iets, het bleek een pakje shag te zijn. Dat is voor het 

eerst dat ik met een roker heb gelopen na 3 keer geweest te zijn heb ik hem niet meer teruggezien 

Na een halve coopertest ben je heel trots dat je 6 minuten aaneengesloten kan hardlopen, daarna de 5 

km opbouw en 10 km opbouw gedaan, wat wedstrijdjes gelopen en elk jaar natuurlijk de halve 

marathon van Amersfoort. 

Afgelopen april voor het eerst een marathon gelopen in Rotterdam. Ik vind de sfeer bij AV Triathlon echt 

fantastisch, je leert veel mensen kennen en ik heb aan verschillende evenementen meegedaan. 

Trainen voor bepaalde wedstrijden en vanuit verschillende adressen vertrekken, waardoor je steeds 

andere stukken van Amersfoort en omstreken ziet.  

Ik ben met een aantal lopers naar Berlijn geweest, heb een Trail clinic gevolgd, genoot van de jaarlijkse 

BBQ van onze loopgroep etc.  

 

Ik heb bestuurlijke ervaring opgedaan op mijn werk en o.a. als voorzitter en jeugdcoach van de 

golfvereniging. 

Omdat ik iets terug wil doen voor de hardloopclub stel ik mij beschikbaar als bestuurslid met de 

portefeuille?  


